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Odgovor na pismo občana glede nezakonite uporabe zemljišč
družbene lastnine za obdelavo

V zadnjem času je opaziti vse več nezakonitih posegov na zemljišča
družbene lastnine. Gre predvsem za obdelato leh /einljišt / namenom t\m
cenejc pridclati zelenjavo in druge vrtnine, ker je to postalo že zelo drago.
To jf vsekakor (udi v zve/i z vse vetjira padanjem življenjske ravni delovnih'
IJudi in občanov.

Pravilna je ugotovitev občana, da bi se tnorak) to dogajati organizirano
in na naprej določenih površinah. Tako bi dosegli, da laki posegi ne bi ka/ili
okolju ter /manjšt-vali urejenih zelcnih povrsin, ki jih je v današnjem urba-
ni/jranem okolju že /elo malo. Strinjamo se tudi z mnenjem, da je treba
take nezakonite posege ustaviti. kar pa ni lahko. Občina nima v (a namen
zapo&lenega nobenega inšpektorja oziroma komunalnega redarja (kar je
imcla \ preteklosti). Tudi mestne inšpekcijske skuibe so zeio preobreme-
njene z delom. V takem primeru je treba dobiti kršilelja »na delu«, vendar
ga lahko legiiimira samo za to prislojen organ miiice ali komunalni inšpek-
lor, kar je pogoj, da se zoper njega uvede ustrezen postopek, to je ložba za
motenje posesti lai lastninska tožba. Sodni postopck sc praviloma zelo za-
vleče, saf so tudi sodišča preobremenjena z ilek>m. lukajšnji poslaji milice
je naročeno, naj v takem primeru poda prijavo, da ustrezni upravni organ
občine začne postopek zoper kršitelja prek javnega pravobranilstva mesta
Ljubtjant.

Ker so taki postopki, kol že rečeno, zelo dolgotrapii, je tukajšnji upratni
organ v sodelovanju z zavodom za i/gradnjo Ljubljane sklenil, da je treba
površine ob Grubarjevem kanalu razen privatnih zemtjišč uredilr kot zele-
nice. To bo uredilo Komunablo podjetje Ljubljana-tozd Rast.
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